
Zápis z výboru MO LTM dne 5. 2. 2024 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Pošta: 

 

1. Zápis ze schůzí výborů MS  

    - Doksany ze dne 12. 1. 

- Bohušovice ze dne 11.1. 

     - Úštěk ze dne 19.1.  

    

2. Oznámení od MěÚ Litoměřice o postoupení odvolání MO ČRS Litoměřice ve věci přestupku 

p. Křišťana na KÚÚK odbor ŽP. 

3. SUS – informace ke konaným členským schůzím v roce 2024. 

- Výbor bere na vědomí 

Různé: 

 

Bulant 

• Vypovězen T-mobil internet a to k 21.2.2024. 

• Odeslány podklady na SÚS ohledně povolení odstřelu kormorána  u MS Doksan spolu s hlášení 

za čistotu vody a činnost MO v roce 2023. 

• V rámci sumarizace úlovků opět vykázány na 3 povolenkách úlovky podoustve a ostroretky!!  

• Zprostředkován nákup bigboxů pro uskladnění krmiva ryb. 

• Kdo v rámci pořádání závodů MS potřebuje zajistit výjimku, případně má potřebu zveřejnění a větší 

propagace v rámci SÚS nutno zaslat termín s propozicemi do 11.2.2024 na 

bulant@spravazeleznic.cz  pro postoupení na SÚS.  

• Proveden průzkum nabídek na plechové garáže. Předložen návrh na garáž o rozměru 4,5*7*2m 

v barvě hnědé, vše v ceně dovozu složení a ukotvení. 

o var. rovná střecha v ceně 38.838Kč  

o var sedlová střecha v ceně 45.373Kč. 

▪ Výbor odsouhlasil variantu se sedlovou střechou.  

o  Před montáží nutno připravit podloží pro umístění garáže – zajistí Růžek ve spolupráci 

s Čurdou a Pilařem. 

• Prostřednictvím dat. schránky zaslány žádosti o dotaci na rok 2024 pro MS Úštěk ve výši 15.000Kč 

a MS Bohušovice ve výši 20.000Kč 

• Doplněné termíny výročních schůzí MS jsou následující: 

o 24.2.2024 MS Lovosice od 10 hodin Beseda, za MO delegován Ing. Löwy,  

o 24.2.2024 MS Bohušovice od 9 hodin hospoda Na hřišti, za MO delegován Ing. Bulant, 

o 2.3.2024 MS Úštěk od 9 hodin hotel Racek, delegát Ing. Bulant, 

o 2.3.2024 MS Brozany od 9 hodin hospoda Na Růžku, delegát Ing. Bulant cca 10 hodin. 

o 9.3.2024 MS Litoměřice od 9 hodin restaurace Luna 

• Konference MO Ltm proběhne dne 13.4.2024 od 9 hodin restaurace Luna. 

• Informace z konaného HO SÚS  

o Od 1.1.2024 zvýšení náhrad za odstřel kormorána z 200 Kč na 400 Kč. 

o Zarybnění Š1 za rok 2023 pouze 40 %, díky výpadku Šr. 

o Ca zarybněn z 89 % vysazeno 96.000ks z plán. 108.000ks, ostatní viz příloha. 

o Odsouhlasení zákazu přívlače od 1.9. 2024 na PP revírech SÚS na 9 vybraných revírech, 

u MO Ltm se jedná o revír Býčkovice, Luční potok a Úštěcký potok. 
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Růžek 

• Poděkoval za pomoc při výdeji a kontrole povolenek p. Turčínovi, Holštajnovi, Pilařovi a Šrůtovi. 

• Dotaz na p. Löwyho a ostatní MS o možnosti zřízení parkovacích a chytacích míst pro invalidní 
rybáře s pohybovým handicapem. 

• Nakoupeno aku nářadí na RD v rámci slevy Mountfield (pila, plotostřih, vrtačka, mafl). 

• Provede finanční rozvahu ve spolupráci s p. Krpešem pro případné pořízení lodi s podvalem pro 
RS + možná dotace od SÚS. 

 
Turčín 

• Stále trvá úkol zajištění Ing. Jeřábka k posouzení stavu rybníků, a to Opárna a Vysoké. 

• Provedena kontrola Břehoryjí a Třebušína, rybníky jsou plné, na Třebušínu byl vyčištěn přivaděč 
v celé délce z důvodu ucpání po deštích. Na Břehoryje doplněn polek do malého rybníka 
a zmenšen průtok přes malý rybník.   

• Vznesen dotaz na p. Löwyho ohledně revitalizace rybníku v Pokraticích. 
 
Prokop  

• Požaduje dodat zbytek inventur: seznamů + návrhy na zrušení případných položek za MS 
Litoměřice, Úštěk a mládež v co nejkratším termínu. 

• Podal návrh na provedení rozvahy pro případné zajištění lodi pro RS v rámci MO Ltm. 
 
Junek 

• Probíhá zajištění vytažení stromů z revíru Konojedy I. 

• Dne 15.2.2024 proběhne místní šetření za účasti SÚS, AOPK a povodí na rybníku Konojedy II.  
 

Palán 

• Oznámil svůj záměr na rezignaci na funkci předsedy MS Litoměřice, a to po proběhnutí konference 

MO Ltm.  

 

Šťástka 

• Požaduje zaslat, pokud je to možné seznam členů za jednotlivé MS pro konání výročních člen. 

schůzí. 

 

Löwy 

• Rozešle seznamy členů dle jednotlivých MS jako podklad pro výroční schůze – seznamy však 

budou k listopadu 2023 neb nový program RIS, zatím toto třídění neumožňuje. 

• Rozešle počty delegátů za MS pro konferenci. 

• Požaduje zaslat zprávy a podklady (fotodokumentace) pro konferenci za jednotlivé odbory 

nejpozději do 31.3.2024 na radek.lowy@gmail.com 

• Nesouhlasí s plánovaným nákupem lodi, motoru a podvalu pro rybářskou stráž. 

 

Krpeš 

• Požaduje zaslat hlášení RS za jednotlivé MS – co nejdříve. 

• Nová směrnice SÚS na ošacení RS, směrnice rozdána spolu s ceníky na MS. 

• Financování ošacení bude 1/3 SUS,1/3 MO a 1/3 člen RS.  

 

 

Další jednání výboru MO se uskuteční 

dne 4. března 2024 (pondělí) od 17:30 hodin. 
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